
Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 27 

z XXVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 23 czerwca 2021 roku 

 
Obrady rozpoczęto 23 czerwca 2021 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:00 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 
1.Zdzisław Baranowski 
2. Maciej Bieniek 
3. Lucyna Bocek 
4. Maria Brodniewicz 
5. Rajmund Dedio 
6. Ryszard Drózd 
7. Joanna Duda-Michalak 
8. Irena Idasiak 
9. Jacek Krużołek 
10. Rafał Ludka 
11. Jerzy Malik 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XXVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i 
gości oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Raport o stanie Gminy Skoczów za 2020 rok (druk nr 623). 

4.1. Przedstawienie raportu. 
4.2. Debata nad raportem. 
4.3. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Skoczowa 

za rok 2020 (druk nr 624). 
5. Udzielenie / nie udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Skoczowa za rok 2020. 

5.1 Zapoznanie z: 
1. sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2020 rok (druk nr 

566 został przyjęty na sesji w kwietniu br.). 
2. informacją o stanie mienia Gminy Skoczów (druk nr 567 został przyjęty na 

sesji w kwietniu br.), 



3. opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza 
Miasta Skoczowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 
2020 rok (druk nr 590), 

4. sprawozdaniem finansowym Gminy Skoczów za 2020 rok (druk nr 591), 
5. informacją o wykonaniu budżetu Gminy Skoczów w 2020 roku (druk nr 612), 
6. opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa o wykonaniu budżetu za 

2020 rok, przesłaną do Regionalnej Izby Obrachunkowej (druk nr 628), 
7. opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję 

Rewizyjną Rady Miejskiej Skoczowa wniosku, w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Skoczowa za 2020 rok (druk nr 613), 

8. wnioskiem Komisji Rewizyjnej do Rady Miejskiej Skoczowa o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Skoczowa za 2020 rok. 

5.2. Podjęcie uchwał: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok (druk nr 621). 
2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Skoczowa za 2020 rok (druk nr 622). 
6. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 01.05.2021r. do 31.05.2021r. 

(druk nr 635). 
8. Informacja z działalności Biura Promocji, Informacji i Turystyki za 2020 rok (druk nr 

615). 
9. Informacja na temat zadań inwestycyjnych wykonanych w 2020 roku oraz 

zaplanowanych na 2021 rok (druk nr 633). 
10. Podjęcie uchwał: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania pn. "Przebudowa drogi 
powiatowej 2602S ul. Górecka w Skoczowie na odcinku ok. 175 m - pomoc 
finansowa dla Powiatu Cieszyńskiego (druk nr 627). 

2. Podjęcie uchwały w sprawie średniej ceny paliwa w Gminie Skoczów za rok 
szkolny 2021/2022 (druk nr 617). 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku 
oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Dziennym w Skoczowie 
(druk nr 618). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 
Skoczów (druk nr 620). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 
5 lat (druk nr 629). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 
5 lat (druk nr 630). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 
10 lat (druk nr 631). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu wyborów sołtysa i rady sołeckiej 
sołectwa Bładnice (druk nr 632). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok 
(druk nr 634). 

11. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
 



 
12. Wolne wnioski, informacje oświadczenia, komunikaty. 
13. Sprawy organizacyjne. 
14. Zamknięcie obrad XXVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
 

ad.1. Otwarcie XXVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i 
gości oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa  
Andrzeja Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Radcę Prawnego, Prezesów Spółek, 
Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników Jednostek 
Organizacyjnych. 
 
Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

ad.2. Przedstawienie porządku obrad (druk nr 637). 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgłoszone zostały autopoprawki: 
- do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawca na okres 10 lat 
(druk nr 631) – pkt 10.7., 
- do projektu uchwały w sprawie średniej ceny paliwa w Gminie Skoczów za rok szkolny 
2021/2022 (druk nr 617) – pkt 10.2., 
- do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku oraz 
maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Dziennym w Skoczowie (druk nr 618) – 
pkt 10.3. 
 
Kolejno zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad sesji z 
wprowadzonymi autopoprawkami. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 

ad.3. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z 
XXVI sesji, wobec braku poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 

ad.4. Raport o stanie Gminy Skoczów za 2020 rok (druk nr 623). 

ad.4.1. Przedstawienie raportu. 

Raport przedstawił Burmistrz Mirosław Sitko, raport stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

ad.4.2. Debata nad raportem. 

Głos w debacie zabrał radny Maciej Bieniek, radna Teresa Papkala, radny Franciszek 
Pomper oraz radny Jacek Krużołek. 

ad.4.3. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Skoczowa za rok 
2020 (druk nr 624). 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Żagan 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVII/314/2021 w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Skoczowa za 
rok 2020 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

ad.5. Udzielenie / nie udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Skoczowa za rok 2020. 

ad.5.1. Zapoznanie z: 
1)sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2020 rok (druk nr 566) - został 
przyjęty na sesji w kwietniu br.,    
 
2) informacją o stanie mienia Gminy Skoczów (druk nr 567) - został przyjęty na sesji w 
kwietniu br., 



 
3) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 
Skoczowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Skoczów za 2020 rok (druk nr 590) – 
radni zapoznali się – stanowi załącznik nr 3 do protokołu, 
 
4) sprawozdaniem finansowym Gminy Skoczów za 2020 rok (druk nr 591) – radni zapoznali 
się – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
5) informacją o wykonaniu budżetu Gminy Skoczów w 2020 roku (druk nr 612) – radni 
zapoznali się – stanowi załącznik nr 5 do protokołu, 
 
6) opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa o wykonaniu budżetu za 2020 rok, 
przesłaną do Regionalnej Izby Obrachunkowej (druk nr 628) – radni zapoznali się – stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu, 
 
7) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady 
Miejskiej Skoczowa wniosku, w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Skoczowa za 2020 rok (druk nr 613) – radni zapoznali się – stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu, 
 
8) wnioskiem Komisji Rewizyjnej do Rady Miejskiej Skoczowa o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Skoczowa za 2020 rok - wniosek odczytał Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej Zdzisław Baranowski – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

ad.5.2. Podjęcie uchwał: 

1)Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok (druk nr 621). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVII/315/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
2) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Skoczowa za 
2020 rok (druk nr 622). 



 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVII/316/2021 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Skoczowa za 2020 rok przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
ad.6. Informacja Przewodniczacego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 
Poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, odpowiadał na pisma oraz przyjmował strony 
(telefonicznie). Przewodniczące / cy po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali się na 
komisjach. 
 
ad.7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 01.05.2021r. do 31.05.2021r. 
(druk nr 635). 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 01.05.2021r. do 
31.05.2021r. – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.8. Informacja z działalności Biura Promocji, Informacji i Turystyki za 2020 rok (druk nr 
615). 
 
Informację przedstawił Naczelnik Wydziału Promocji Jan Stebel, wyjaśnił że obecnie jest 
Wydział Promocji. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – informacja została przyjęta 
bez uwag. 
 
Głos w dyskusji do niniejszego tematu zabrali: radny Marek Żagan, radny Maciej Bieniek, 
radny Tomasz Pszczółka, Przewodniczący Rady Rajmund Dedio, Z-ca Burmistrza Andrzej 
Bubnicki, radna Teresa Papkala oraz radna Halina Romańska. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – podziękował za przygotowanie Gali wręczenia 
tytułów „Zasłużony dla …….” za 2020 i 2021 rok.  
 
Rada przyjęła informację z działalności Biura Promocji, Informacji i Turystyki za 2020 rok – 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 



 
ad.9. Informacja na temat zadań inwestycyjnych wykonanych w 2020 roku oraz 
zaplanowanych na 2021 rok (druk nr 633). 
 
Informację przedstawiła Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Katarzyna Halska.  
Ponadto wyświetlony został film przedstawiający, jakie inwestycje wykonano w 2020 roku.  
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja przyjęła informację. 
 
Rada przyjęła informację na temat zadań inwestycyjnych wykonanych w 2020 roku oraz 
zaplanowanych na 2021 rok – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
ad.10. Podjęcie uchwał: 
 
ad.10.1. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 
dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej 2602S 
ul. Górecka w Skoczowie na odcinku ok. 175 m - pomoc finansowa dla Powiatu 
Cieszyńskiego (druk nr 627). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Katarzyna Halska. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, 
Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Duda-Michalak 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVII/317/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej 
2602S ul. Górecka w Skoczowie na odcinku ok. 175 m - pomoc finansowa dla Powiatu 
Cieszyńskiego przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
ad.10.2. Podjęcie uchwały w sprawie średniej ceny paliwa w Gminie Skoczów za rok szkolny 
2021/2022 (druk nr 617). 
 
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Dyrektora Miejskiego Zarządu Oświaty Łukasz Stępień. 



 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, 
Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Duda-Michalak 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVII/318/2021 w sprawie średniej ceny paliwa w Gminie Skoczów za rok 
szkolny 2021/2022 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
ad.10.3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku 
oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Dziennym w Skoczowie (druk nr 
618). 
 
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Dyrektora Miejskiego Zarządu Oświaty Łukasz Stępień. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – 6 głosami „za” i 1 głosem 
„wstrzymującym” komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, 
Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler. 
 
PRZECIW (1) 
Marek Żagan 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Duda-Michalak 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 



 
Uchwała nr XXVII/319/2021 w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku 
oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Dziennym w Skoczowie przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
ad.10.4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Skoczów 
(druk nr 620). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Obronnych Konrad 
Popławski. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, 
Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Duda-Michalak 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVII/320/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Skoczów 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
ad.10.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
(druk nr 629). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 



 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, 
Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Duda-Michalak 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVII/321/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
ad.10.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
(druk nr 630). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, 
Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Duda-Michalak 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVII/322/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
ad.10.7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 10 lat 
(druk nr 631). 



 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid, poinformował o wprowadzeniu autopoprawki – w § 1 zostało 
dopisane 10 lat. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały ze zgłoszoną autopoprawką. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, 
Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Duda-Michalak 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVII/323/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 10 lat 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
ad.10.8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu wyborów sołtysa i rady sołeckiej 
sołectwa Bładnice (druk nr 632). 
 
Projekt uchwały Przedstawiła Naczelnik Wydziału Organizacyjnego Magdalena Fober. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – poinformował, że Komisja Regulaminowa 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, następnie poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, 
Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Duda-Michalak 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 



 
Uchwała nr XXVII/324/2021 w sprawie określenia terminu wyborów sołtysa i rady sołeckiej 
sołectwa Bładnice przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 
ad.10.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 
nr 634). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa 
Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, 
Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Duda-Michalak 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXVII/325/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
ad.11. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, że okresie międzysesyjnym nie wpłynęły do Biura 
Rady żadne interpelacje. 
 
ad.12. Wolne wnioski, informacje oświadczenia, komunikaty. 
 
Radny Maciej Bieniek –  
1. zwrócił się o ustawienie tablic informacyjnych i znaków poziomych, które usprawniłyby 
ruch na wałach Wisły. Jest tam bardzo duży ruch rowerzystów i pieszych szczególnie w 
weekandy, 
2. zapytał, czy można by wprowadzić opłatę klimatyczną lub turystyczną w związku z górą 
śmieci, która zostaje po weekandzie, 
3.  w sprawie kina plenerowego w sołectwach – bardzo się cieszę, że mój pomysł doczekał 
się realizacji. Kino plenerowe zawita do Pierśćca, Ochaby też czekają i mam nadzieję, że się 
doczekamy – powiedział. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Monika Szyndler – zwróciła uwagę, że kino plenerowe będzie w 
Pierśćcu ponieważ tylko Pierściec zgłosił się w podanym terminie jako chętny do organizacji 
takiego kina. Termin podany był na zebraniu sołtysów. 



 
Radna Maria Sobik – podziękowała Miejskiemu Zarządowi Oświaty za przygotowanie Gali 
„Nasi Najlepsi”. 
 
Radny Mirosław Szwarc – odnośnie wałów na Wisłą – jest tam pijaństwo, kradzieże 
rowerów. Uważam, że Straż Miejska powinna tamtędy jeździć i patrolować – powiedział. 
 
Radna Lucyna Bocek – zapytała, czy są jakieś uregulowania dotyczące organizowania 
imprez plenerowych tzn. czy organizator powinien zasięgnąć opinii sąsiadów czy może taką 
imprezę zorganizować?, jak z nagłośnieniem, czy powiedzmy do 22:00 może być głośno, a 
potem trochę ciszej?, kto jest odpowiedzialny za sprzątanie? 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – jest to kwestia kultury, nie ma regulacji czy jest coś dla kogoś 
uciążliwe. Jest to kwestia wzajemnych relacji cywilnoprawnych. Jeżeli coś jest dla kogoś 
uciążliwe to mamy określoną ścieżkę prawną. Jest również regulamin utrzymania czystości i 
porządku w Gminie Skoczów – odpowiedział. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – poinformował o szczepieniach, po dwóch dawkach jest w Gminie 
Skoczów 24,6% zaszczepionych. Liczba zaszczepionych w pełni to 6595 osób. Mamy 7 
punktów szczepień i każdy może się zaszczepić. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – poinformował o spisie powszechnym, na terenie Gminy Skoczów 
spisało się 26.1% ludności. Poprosił o czujność by nie zostać oszukanym, można zadzwonić 
do Straży Miejskiej lub na Policję celem potwierdzenia tożsamości rachmistrza. 
 
ad.13. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny.  
 
ad.14. Zamknięcie obrad XXVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady XXVI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
 
 
 Przewodniczący 
 Rady Miejskiej Skoczowa 
 
                                                                                                  Rajmund Dedio 

  

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 
 


